To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

Company's Name: UNITED FINANCIAL INVESTMENTS

Date: 03-05-2023 12:57:22 PM

Subject: Subject: The headquarters of the United

Company fo

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المتحدة للاستثمارات المالية التاريخ: OBM 12:57:22 2023-05-05

الموضوع: الموضوع: مقر الشركة المتحدة للاستثمارات

المالية

Subject: The headquarters of the United Company for Financial Investments After Greetings,,, With reference to the above subject, we would like to inform you that the United Company for Financial Investments will resume its activity and work at its previous headquarters located in Shmeisani - Abdulaziz Al-Thaalabi Street - Building 13, as of May 1, 2023, due to the completion of maintenance work and restructuring of the headquarters, noting that the phone numbers and phone numbers Faxes as you know them.

الموضوع: مقر الشركة المتحدة للاستثمارات المالية تحية طيبة وبعد،،، بالإشارة إلى الموضوع أعلاه نود إعلامكم بأن الشركة المتحدة للاستثمارات المالية ستزاول نشاطها وعملها في مقرها السابق الكائن في الشميساني – شارع عبدالعزيز الثعالبي – بناية 13 اعتبارا" من 2023/5/1 ، وذلك لانتهاء اعمال الصيانة وإعادة هيكلة المقر ، علما" بأن أرقام الهواتف وارقام الفاكسات كما هي معرفة لديكم.

Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors

رانیا حجازي User Name:

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: رانيا حجازي